
 Protokoll från styrelsemöte i Botkyrka Ridsällskap 
 

Tid Onsdagen den 11 oktober kl.19.00 
Plats Vita Villan, Skrävsta Gård 
  
Närvarande Christer Silver Holmberg, Ordförande 

Kerstin Karlsson, Vice ordförande  
Kerstin Ångman, Ledamot, sekreterare 
Siw Andersson, Ledamot, deltog via Teams 
Amanda Emanuelsson, Ledamot, sammankallande i TK, deltog till 19.30 
Åsa Edell, Ledamot  
Sandra Niva Kjellvinger, BRUSS-ledamot  
Lotta Gill, 1:a suppleant 
Sofia Törnqvist, 2:a suppleant 
Ulf Gunninger, 3:e suppleant  
Mischa Johansson, 4:e suppleant  
Linda Holmqvist , Verksamhetschef, adjungerad 
 

  
Frånvarande  

Ella Sennerö, BRUSS suppleant 
 

23086 Mötets öppnande 
Ordförande Christer Silver Holmberg förklarade mötet öppnat klockan 19.00  

23087 Dagordningens fastställande 
Dagordningen fastställdes 

23088 Val av justeringsperson 
Styrelsen beslutade att utse Mischa Johansson till justeringsperson.  

23089 Föregående protokoll 
Förklarades justerat och lades till handlingarna.                                                                                                                                          

23090 Skrivelser 
a) Inga skrivelser har inkommit. 

 

23091 Rapporter 

a) TK 

Amanda rapporterade 
 
Höstdressyren 30/9–1/10 fungerade bra. Det fina vädret bidrog till fina tävlingar. 
Parkeringen fungerade. Klasserna var i princip fulla. Flera hemmaryttare placerade sig. 

Pay & Jump 8/10 hade 40 startande. Bland dem var många hemmaryttare.  

Söndagen den 15/10 är ett TK möte inplanerat. 



Få anmälningar har hittills inkommit till Novemberhoppningen. Under tävlingarna 
kommer finalen i ponnyallsvenska div.3 avgöras. 

Till Decemberdressyren 25-26/11 är lördagens klasser redan fulla. Några platser finns kvar 
i söndagens klasser.  

Pay & Ride med KM anordnas den 12/11. 

Siw och Lena N är anmälda till allsvensketräff. 

b) BRUS 

Sandra rapporterade 
 
En skötarkurs med 25 deltagare avslutas lördagen den 14/10.   
En föräldrakurs med 9 deltagare är påbörjad. 
Halloween övernattning planeras.  
Luciashowen kommer flyttas till lördagen den 9/12.  
Rykten förekommer angående anonyma kränkningar via appar på nätet. Det är svårt att 
göra något åt eftersom de som är inblandade och deras närstående inte vill lämna ut 
några detaljer. En konsekvens av kränkningarna skulle kunna bli att BRS ställer in cuper 
och motsvarande aktiviteter som riktar sig till ungdomar. 
Pluggkvällar är igång men är inte så välbesökta.  
Två ledamöter från BRUS styrelse är anmälda till Ungdomsledarkurs. 

c) Verksamhetsrapport 

Linda rapporterade. 
 
Uno har fått vandra vidare till hästhimlen. Flingan är behandlad. Weneda är på gång in i 
verksamheten. Prixie rehabiliteras fortsatt. Big Ben kommer att bytas ut. 

37 plagg av våra klubbkläder såldes under Pay & Jump 8/10. Vissa plagg är försenade från 
Hööks tillverkare. Herrkläder är på gång. 

Höstlovskurserna släpps 11/10. 

Julkurserna planeras. 

Nytt underlag är inlagt i stora ridhuset. 

Av och påstigningsplatsen för bilar vid lilla ridhusets gavel måste flyttas. Som det nu 
fungerar är risken för olyckshändelser stor. En skylt som visar fordonstrafik förbjuden i 
riktning mot stallen behövs vid orienteringstavlan vid infarten till stora parkeringen.  

En personal är fortsatt sjukskriven. 

Ridsportförbundet har gjort ett besök. 

d) Ekonomi 
Balansen ser bra ut jämfört med förra året. Resultatet följer budget trots höga 
hökostnader. Att kostnaderna har hållits nere beror till viss del på att hästarna har gått 
ute på nätterna längre än vanligt. 

e) Verkställande utskott (VU)  
VU hade inget att rapportera. 

f) Personalutskott (PU)  
PU hade inget att rapportera. 

  



g) Kommunrelationer  

Inget nytt att rapportera. 
 

h) Inträffade olyckor eller tillbud  

Inget att rapportera. 
 

23092 Policy P405 

Beslut 

Styrelsen beslutade att de uppdaterade ordningsföreskrifterna och ridhusreglerna är 
färdiga att antas och publiceras. Ridhusreglerna ändras i policy P405. 
Ordningsföreskrifterna anslås i inackorderingsstallen och ridhusreglerna i ridhusen. 

23093 Tävlingar 2024 

Förslaget till tävlingar 2024 gicks igenom. Fälttävlan diskuterades. Ska fälttävlan 
genomföras är det viktigt att kolla redan nu med alla nyckelpersoner om intresse finns att 
ansvara för ett arrangemang. 

Frågan bordlades till nästa möte då TK behöver se över förslaget. 

23094 Genomgång och uppdatering av åtgärdslistan 

23095 Utvärdering av mötet 

23096 Nästa möte 
Tisdagen den 14 november kl.19.00. Åsa fixar fika. 

23096 Avslutning 
Ordföranden avslutade mötet kl.20.56 

 

Skrävsta 2023-10-11 

 

 

Kerstin Ångman Christer Silver Holmberg Mischa Johansson 
Sekreterare Ordförande Justeringsperson 

 

 

 

 

 


